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PROTOKÓŁ NR XVIII/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 grudnia 2007 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 28 

grudnia 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 

Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 14 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Witold Wójcik 

5. Radca prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

6. Dzielnicowy Posterunku Policji  aspirant Wojciech Orzeszek 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu/. 

8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. Jacka 

Borsa, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 

radny p. Jacek Bors został sekretarzem obrad. 

 

PKT 2 
Przewodniczący rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk poinformował ,że każdy z radnych otrzymał proponowany porządek 

obrad i zapytał czy są wnioski i uwagi do porządku obrad. Burmistrz Miasta i 

Gminy p. Barbara Gąsiorowska zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2007. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie. W głosowaniu za 15 na stan 

obecnych 15 radnych wniosek został wprowadzony do porządku obrad. 



 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie proponowany porządek 

który Rada przyjęła jednogłośnie tj. 15 – za w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2008 rok; 

• odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

• odczytanie opinii Stałych Komisji Rady Miejskiej w tym opinii Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej; 

• odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

• odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta i Gminy w sprawie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz Komisji Rady i wniosków 

radnych. 

• dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

• głosowanie nad projektem uchwały budżetowej; 

b) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

c) trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą dla przedszkoli niepublicznych; 

d) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2008 rok; 

e) przyjęcia Gminnego programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 rok; 

f) ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2007. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wole wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 

został wyłożony do wglądu i zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. W głosowaniu za – 15 na stan 

obecnych 15 radnych protokół został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 18 grudnia 2007 roku. W posiedzeniu udział wzięli 
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członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej wg załączonej 

listy obecności do niniejszego protokółu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

Na posiedzeniu Komisji zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Wypracowanie wniosków i opiniowanie projektu budżetu miasta i gminy na 

2008 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej zapoznali się z 

wszystkimi wnioskami do budżetu miasta i gminy na 2008 rok, które wpłynęły 

do Urzędu Miasta i Gminy. Skarbnik Miasta i gminy p Ewa Bator jeszcze raz 

zapoznała członków Komisji z proponowanym projektem budżetu na 2008 rok, 

informując że dochody budżetu na 2008 rok wynosić będą 14 407 124 zł 

natomiast wydatki będą wynosiły 17 062 771 zł. Zakłada się deficyt budżetu w 

wysokości 2 655 047 zł. Zakładany deficyt budżetu związany jest z 

zaplanowanymi do realizacji w 2008 roku inwestycjami. Zostanie on 

sfinansowany między innymi: 

• pożyczką zaciągniętą w Wojewódzki, Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie na dofinansowanie przedsięwzięcia 

„Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Nowym Mieście nad 

Pilicą – etap II”, 

• kredytem zaciągniętym w banku komercyjnym na dofinansowanie 

zadania „ Modernizacja drogi gminnej Nowe Miasto – Świdrygały” – 

500 000 zł, 

• nadwyżką z lat ubiegłych i wolnymi środkami – 1 555 647 zł. 

Poinformowała o planowanych spłatach rat pożyczek w 2008 roku. Powiedziała, 

że prognozowane dochody bieżące budżetu miasta i gminy kształtują się w 

wysokości 14 325 124 zł, natomiast majątkowe w wysokości 82 000 zł. 

Planowane dochody bieżące w przeważającej części opierają się na dochodach 

własnych budżetu. Planowane dochody zwiększono o wskaźnik wzrostu 

górnych granic stawek w podatkach i opłatach lokalnych. Prognozuje się 
również uzyskanie dochodów w wysokości 70 000 zł z tytułu utrzymania 

środków na rachunku budżetu gminy oraz z tytułu lokowania czasowo wolnych 

środków pieniężnych. Utworzona została rezerwa ogólna na nieprzewidziane 

wydatki w kwocie 120 000 zł oraz rezerwa celowa w kwocie 10 000 zł na 

zadania z zakresu zarządzania kryzysowego. Członkowie Komisji zapoznali się 
z opinią RIO w sprawie projektu budżetu na 2008 rok, który to RIO 

zaopiniowało pozytywnie z drobnymi uwagami. Członkowie Komisji zapoznali 

się z wnioskiem radnego Mirosława Binkiewicza odnośnie zwiększenia środków 

finansowych w kwocie 20 000 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą 
„Modernizacja chodnika ul. 11 Listopada w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Komisja po zbadaniu wszelkich aspektów sprawy związanej z planowaną 
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inwestycją oraz po wysłuchaniu opinii pracownika UMiG który prowadzi i 

analizuje przetargi na w/w prace stwierdzono, że wniosek jest jak najbardziej 

zasadny i wnioskuje się aby do w/w inwestycji dołożyć 20 000 zł. Kwotę 
proponuje pozyskać się w następujący sposób : 10 000 zł z promocji i 10 000 zł 

z modernizacji oświetlenia. Radny p. Bors Mirosław postawił wniosek aby 

drogę w Nowych Łęgonicach zrobić w jednym roku całą dlatego że ta droga 

łączy dwie wsie Nowe Łęgonice i Dąbrowę. Jeżeli będą pozyskane środki z 

FOGRU to ta droga może być zrobiona cała. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Przewodniczącego Osiedla Nr 3 p. 

Loby w sprawie zamontowania na osiedlu ogranicznika prędkości (tzw. 

leżącego policjanta). Członkowie Komisji zapoznali się z pismem mieszkanki 

osiedla ul. Ogrodowej w sprawie przedłużenia bonifikaty na wykup mieszkań. 
Członkowie komisji wnioskowali o przedłużenie bonifikaty i umożliwienie 

mieszkańcom wykupu mieszkań. 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Komendy Powiatowej Straży 

Pożarnej w Grójcu odnośnie utrzymania dyżurów nocnych kierowców w OSP 

Nowe Miasto nad Pilicą. Komisja po zapoznaniu się z w/w pismem stwierdziła, 

żeby P. Burmistrz wystąpiła do Powiatowej Straży Pożarnej o środki które 

pozwolą na utrzymanie nocnych dyżurów kierowców, bo utrzymanie OSP 

będzie zachowane na poziomie roku 2007 a dodatkowe dyżury pociągają za 

sobą środki finansowe. Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał na jakiej zasadzie 

planowane są remonty dróg powiatowych, bo jego zdaniem również zasadny 

byłby remont drogi powiatowej prowadzącej przez Łęgonice. Burmistrz p. 

Barbara Gąsiorowska powiedziała, że jeżeli chodzi o remonty dróg 

powiatowych to jest komisja na czele z p. Jachowskim i oni jeżdżą i patrzą która 

droga jest w najgorszym stanie. Zgadza się z tym ,że droga przez Łęgonice 

również jest do remontu ale jeszcze trochę wytrzyma natomiast droga 

prowadząca przez Bieliny tam widać już żwir i ta droga po prostu się rozmyje 

dlatego będzie robiona. Burmistrz poinformowała również, że będzie robiona 

droga na ul.1 Maja , ul. Tomaszowska koło kasyna, ul. Góra chodnik, ul. 11 

Listopada chodnik. oświetlenie na osiedlu za murem klasztornym. 

Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała o zmianach w budżecie miasta i gminy 

na 2007 rok, informując, że będą to przesunięcia środków pomiędzy działami. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała również członków 

Komisji o podjęciu uchwały po raz drugi w sprawie trybu udzielania i 

rozliczania dotacji z budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla przedszkoli 

niepublicznych, w związku z uchyleniem w/w uchwały przez RIO. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą radny p. Binkiewicz Mirosław poinformował, że Komisja w 

okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie w dniu 19 grudnia 2007 roku 

gdzie zajmowała się następującymi sprawami: 
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1. Wypracowanie wniosków i opiniowanie projektu budżetu miasta i 

gminy na 2008 rok. 

2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 

3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej również zapoznali się z 

wnioskami do budżetu miasta i gminy na 2008 rok, które wpłynęły do Urzędu 

Miasta i Gminy. Zostali zapoznani przez p. Skarbnik z proponowanym 

projektem budżetu na 2008 rok. W związku z tym, że informacje są takie same 

jak to wcześniej przedstawił Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej więc nie będzie powielał. Członkowie Komisji zapoznali się z 

opinią RIO w sprawie projektu budżetu na 2008 rok, który to RIO zaopiniowało 

pozytywnie z drobnymi uwagami. Radny p. Mirosław Binkiewicz poinformował 

o złożonym przez siebie wniosku do Komisji Gospodarczo - Budżetowej 

odnośnie zwiększenia środków finansowych w kwocie 20 000 zł na zadanie 

inwestycyjne pod nazwą „Modernizacja chodnika ul. 11 Listopada w Nowym 

Mieście nad Pilicą. Komisja Rewizyjna po wysłuchaniu argumentów 

skłaniających do złożenia wniosku zaopiniowała również powyższy wniosek 

pozytywnie. 

Radny p. Mirosław Binkiewicz postawił wniosek o pozyskanie środków 

na budowę drogi w Nowych Łęgonicach (środki z FOGRU) i jeżeli by jakaś 
inwestycja nie wyszła to pozostałe środki proponuje przeznaczyć na całą drogę 
w Nowych Łęgonicach tj około 2100 metrów  i tym samym zamknąć budowę 
drogi w jednym roku i w całości. 

Wniosek został poddany pod głosowanie i w głosowaniu za – 3, wstrzymało się 
2 został przyjęty. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator również poinformowała członków 

Komisji o zmianach w budżecie które będą polegały na przeniesieniach środków 

pomiędzy poszczególnymi działami i paragrafami. Poinformowała również o 

podjęciu uchwały po raz drugi w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla przedszkoli niepublicznych, w 

związku z uchyleniem w/w uchwały przez RIO. 

Komisja Rewizyjna stawia wniosek aby przetargi na budowę dróg i 
chodników organizować już na początku roku tak aby do marca były już 
rozstrzygnięte. 
 Komisja zwraca się z wnioskiem aby grys i tłuczeń na drogi był 
rozwożony wcześniej a nie w grudniu. 
Członkowie Komisji zapoznali się z pismem mieszkanki osiedla ul. Ogrodowej 

w sprawie przedłużenia bonifikaty na wykup mieszkań. Członkowie komisji 

wnioskowali o przedłużenie bonifikaty i umożliwienie mieszkańcom wykupu 

mieszkań. Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Komendy Powiatowej 

Straży Pożarnej w Grójcu odnośnie utrzymania dyżurów nocnych kierowców w 

OSP Nowe Miasto nad Pilicą. Komisja po zapoznaniu się z w/w pismem zwraca 

się z wnioskiem do Pani Burmistrz aby wystąpiła z pismem do Komendanta 
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Powiatowej Straży Pożarnej o pozyskanie środków finansowych na 

zabezpieczenie nocnych etatów kierowców. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 

Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjny nie odbyło się 
posiedzenie Komisji. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedłożyła sprawozdanie z 

działalności za okres Międzysesyjny od dnia 8 grudnia 2007 roku do dnia 28 

grudnia 2007 roku: 

1. Od 14 grudnia 2007r. przystąpiono do czynności odbiorowych robót 

budowlanych I etapu przy przebudowie i rozbudowie oczyszczalni 

ścieków w Nowym Mieście nad Pilicą. 
2. W dniu 17 grudnia br. zakończono i odebrano wybudowane przejścia 

rurociągów wodociągowych (przejścia poprzeczne w ilości 7 szt) pod 

drogą wojewódzką nr 728 w m. Żdżarki. Ogólny koszt zadania 

inwestycyjnego – 81.549,26zł. Ze względu na planowaną przebudowę 
drogi wojewódzkiej nr 728, wykonane przeciski są elementem 

wyłączonym z projektu wykonawczego sieci wodociągowej Żdżarki – 

Prosna. 

3. W dniu 17 grudnia br. w Teatrze Polskim w Warszawie podczas 

uroczystej gali wyróżniono osoby i instytucje, które swoją działalnością w 

szczególny sposób przyczyniły się do rozwoju Mazowsza. Wręczone 

zostały po raz drugi Odznaki Honorowe „Zasłużony dla Mazowsza” oraz 

po raz ósmy Nagrody Marszałka Województwa Mazowieckiego. 

Wyróżniamy osoby niepospolite, które kreują dobrą rzeczywistość wokół 

siebie, działają na rzecz wspólnoty mazowieckiej, a ich działalność 
twórcza charytatywna czy społeczna, rozsławia Mazowsze nie tylko w 

kraju, ale też za granicą. Wśród tegorocznych laureatów nagrody znalazły 

się również osoby, dla których całe życie to jedna wielka pasja – mówił 

Marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik, wręczając 

nagrody. W tym roku do nagrody zgłoszono aż 100 kandydatów. Kapituła 

pod przewodnictwem Marszałka Województwa Mazowieckiego Adam 

Struzika, wyłoniła ośmiu laureatów. 

Wśród nominowanych do tej nagrody znalazł się nasz ziomek – wszystkim 

nam znany – Pan Jerzy Porada. 

4. W dniu 20 grudnia br. uczestniczyła wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w uroczystościach Jasełkowych w Publicznym Gimnazjum. 

5. W dniu 21 grudnia br. uczestniczyła wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej i Przewodniczącym Komisji Oświatowo – Społecznej w 

uroczystościach Jasełkowych w Publicznej Szkole Podstawowej w 

Zdżarach. 
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6. W miesiącu grudniu 2007r. zakupiono 100 paczek dla podopiecznych M-

GOPS w kwocie 7.000,-zł. Koszt jednej paczki 70zł. Paczki wydano w 

dniu 18 grudnia br. 

7. Jak corocznie – w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą w dniu 20 grudnia 2007 roku odbyła się uroczysta wigilia 

dla samotnych. Została ona zorganizowana przez Miejsko – Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej. Przybyło na nią ok. 50 osób. W uroczystości 

uczestniczyli: Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Zbigniew Kacprzyk, ks. 

Prałat dr Stanisław Lech – proboszcz parafii nowomiejskiej, ojciec Damian 

Zawitkowski wraz z nowicjuszami z klasztoru o.o. Kapucynów, 

przedstawiciele Parafialnego Zespołu Charytatywnego Caritas z 

Przewodniczącą Panią Alicją Stawianą oraz Pani Lidia Majewska –

przedstawicielka Franciszkańskiego Zakonu Świeckich. Uczniowie 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach przygotowali jasełka, które 

uświetniły „Spotkanie wigilijne”.  

8. Podpisano umowy z wnioskodawcami na pomoc z PFRON-u dla osób 

niepełnosprawnych. 

9. W dniu 27 grudnia 2007 r. podpisano umowę na zakup i dostawę autokaru 

dla gminy Nowe Miasto nad Pilicą w ramach realizacji programu „Uczeń na 

wsi” oraz w dniu 28 grudnia 2007r. podpisano aneks do umowy. Koszt 

265764,80 zł. 

10.Samorząd Gminy organizuje powitanie Nowego Roku 2008. Impreza 

rozpocznie się dnia 31grudnia 2007r. o godz. 22
00 

przed pałacem w parku 

miejskim. Wszystkich Państwa i mieszkańców miasta i gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą serdecznie zaprasza. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że w 

okresie międzysesyjnym w dniu 14 grudnia brał udział w spotkaniu które 

odbyło się w Starostwie poświęcone podsumowaniu roku 2007 tj. 

Bezpieczne Grójeckie a także wyznaczeniu planu działania na 2008 rok. W 

spotkaniu uczestniczyła również przedstawicielka naszego Urzędu p. 

Agnieszka Kozera. W dniu 14 grudnia uczestniczył również w rozpoczęciu 

odbioru I etapu modernizacji oczyszczalni ścieków. Ten odbiór jest w trakcie 

z uwagi na uwagi co do wykonawstwa tejże pracy. Ten odbiór się przedłuża 

z uwagi na pewne nieścisłości. Brał również udział w odbiorze przecisków w 

miejscowości Żdżarki. Brał również udział w spotkaniu opłatkowym w 

Starostwie jak również w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez nasz 

Urząd. Brał również udział w jasełkach organizowanych przez Szkoły jak 

również był gościem w Wigilii dla samotnych zorganizowanych przez 

MGOPS. Poinformował o pismach które wpłynęły do Rady i jest to opinia w 

sprawie projektu budżetu na 2008 rok jak również uzasadnienie uchylenia 

uchwały w sprawie przyznawania dotacji dla przedszkoli niepublicznych. Ta 
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uchwała została poprawiona i będzie przyjęta na dzisiejszej sesji. 

Poinformował również o piśmie z Powiatowej Straży Pożarnej w Grójcu 

które odczytał. Poinformował że bardzo by chciał żeby parlamentarzyści i 

Powiatowa Straż Pożarna podjęła działanie również w sprawie finansowania 

naszego posterunku bo najlepiej jest koszty zrzucić na samorządy. Więc jego 

zdaniem należy wystąpić z pismem o finansowanie dodatkowych dyżurów 

kierowców. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2008 rok wraz z uzasadnieniem. 

Następnie poprosił Przewodniczących Stałych Komisji Rady o 

przedstawienie opinii w sprawie proponowanego projektu budżetu miasta i 

gminy na 2008 rok. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy przedstawił 

opinię w następującym brzmieniu : Komisja Gospodarczo – Budżetowa Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą po zapoznaniu się z projektem 
budżetu na 2008 rok oraz po zapoznaniu się z opinią RIO o przedłożonym 
projekcie budżetu miasta i gminy na 2008 rok oraz po przekazaniu 
wniosków do budżetu pozytywnie opiniuje projekt budżetu miasta i gminy 
na 2008 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinię Komisję Rewizyjną Rady 

Miejskiej. Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

p. Mirosław Binkiewicz przedstawił opinię w następującym brzmieniu: 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą po 
zapoznaniu się z projektem budżetu na 2008 rok oraz po zapoznaniu się z 
opinią RIO o przedłożonym projekcie budżetu miasta i gminy na 2008 rok 
jak też po przekazaniu wniosków do budżetu pozytywnie opiniuje projekt 
budżetu miasta i gminy na 2008 rok. 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę nr RIO – R/333/07 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 10 grudnia 

2007 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą projekcie budżetu na rok 2008 wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego, możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego przez Miasto i Gminę oraz prawidłowości dołączonej do 

projektu uchwały budżetowej prognozy kwoty długu. Uchwała RIO stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska p. Burmistrz w sprawie opinii RIO. 

Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała że wszystkie zalecenia które RIO 

przedstawiło zostały zrealizowane.  

Pan Marian Dziedzic zapytał, czy wszystkie wnioski zostały wzięte pod uwagę 
przy konstrukcji budżetu. Burmistrz odpowiedziała, że wszystkie wnioski były 

szczegółowo analizowane i pod uwagę zostały wzięte takie wnioski na których 
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zrealizowanie pozwoli nam nasz budżet oraz takie gdzie np. zostały już 
wcześniej przekazane jakieś środki. Przewodniczący Rady powiedział że 

wnioski które wpływają do budżetu mają odzwierciedlenie w załączniku nr 7a 

inwestycyjnym. Wniosków i uwag do projektu budżetu na 2008 rok nie 

wniesiono, przystąpiono do głosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta i gminy na 2008 rok. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 

radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/117/2007 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady 

pogratulował Burmistrzowi Miasta i Gminy p. Barbarze Gąsiorowskiej 

skonstruowania budżetu co miało odzwierciedlenie w głosowaniu. Burmistrz 

Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska podziękowała radnym za współpracę i 
za dobrą atmosferę oraz za to że dzielnie wspiera jej osobą w różnych 

działaniach mających na celu dobro naszej społeczności. 

  

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok. 

Poinformował, że projekt przedstawiany był na Komisjach Rady zapytał czy są 
uwagi lub wnioski do przedstawionego projektu uchwały. Uwag nie wniesiono 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem. W głosowaniu za – 11 na stan 

obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/118/2007 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla 

przedszkoli niepublicznych. . Przewodniczący poinformował, że jest to uchwała 

już po poprawkach które zaleciło RIO i zapytał czy są pytania lub uwagi do 

przedstawionego projektu. Pytań i uwag nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 na stan 

obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/119/2007 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Następnie szczegółowo omówiła 

program p. Agnieszka Kozera Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pytań nie stwierdzono.  

Dzielnicowy aspirant Wojciech Orzeszek stwierdził, że bardzo dobrze się dzieje 

że są założenia w programie które powinno się realizować tzn, trzeba nauczyć 
się kultury picia a kultura picia zależy w bardzo dużej mierze od sprzedawców, 

bo to oni powinni przestrzegać zasad sprzedaży i spożywania alkoholu a 
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wszyscy dokładnie wiemy, że tego nie przestrzegają. I tu duża rola Komisji żeby 

się mogła wykazać jeżeli będzie trzeba to Policja chętnie się włączy w pracę. I 
jeżeli okaże się że właściciele sklepów nie spełniają wymogów to powinno się 
dla przykładu zabrać zezwolenia jednemu czy drugiemu i wtedy może by się 
zastanowili, czy warto przestrzegać kultury picia. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 12 

na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/120/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2008 rok. Poprosił p. Kozerę o dokładne zreferowanie programu.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z zebranych chce zabrać głos. Głos 

zabrał głos dzielnicowy p. Wojciech Orzeszek mówiąc, że bardzo byliby 

wdzięczni za zakup testów do wykrywania w organizmie obecności narkotyków. 

Cały ten program związany jest również z monitoringiem na terenie szkół bo 

tam głównie takie problemy narastają. Póki co na razie takich zagrożeń u nas nie 

stwierdzono ale trzeba mieć uwagę na wszystko. Więc myśli, że można by było 

nawet z tych środków sfinansować monitoring w szkole która takiego 

monitoringu nie ma. Bo to jest też przeciwdziałanie. Ma nadzieję na ścisłą 
współpracę z Komisją. Uwag nie zgłoszono do przedstawionego projektu 

uchwały przystąpiono do głosowania nad w/w. W głosowaniu za – 13 na stan 

obecnych 13 radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/121/2007 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Kacprzyk Zbigniew odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2007. Pytań nie stwierdzono, 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12 

na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę Nr XVIII/122/2007 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 9 
Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Kozera Franciszek podziękował za serdeczne 

życzenia które zostały przesłane na ich ręce oraz złożył serdeczne życzenia dla 

wszystkich samorządowców i pracowników urzędu z okazji nadchodzącego 
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Nowego Roku. Życzenia noworoczne od wszystkich pracowników Policji złożył 

również aspirant Wojciech Orzeszek. Mieszkaniec miasta i gminy zwrócił 

uwagę na sprawę wypływania ścieków z indywidualnych gospodarstw prosto do 

rzeki. Dzieje się tak na całej długości od Domaniewic do Pobiednej. Prosił aby 

ktoś zajął się tą sprawą. Przewodniczący Osiedla nr 2 p. Marek Lewecki zwrócił 

się z zapytaniem czy gmina nie mogłaby zakupić urządzenia do pomiaru gleby. 

Przewodniczący powiedział, że urządzenia do pomiaru gleby obsługują osoby 

przeszkolone w tym kierunku są to urządzenia elektroniczne i takie postronne 

osoby nie mogą robić takich pomiarów. Przewodnicząca Rady Osiedla nr 1 p. 

Pardej Helena prosiła o położenie spowalniaczy jazdy pojazdów na starym 

osiedlu przy ul. Ogrodowej, bo tam robią sobie wyścigi samochodowe, jest dużo 

dzieci i osób starszych i może dojść do wypadku. 

Przewodniczący Rady Osiedla nr 3 p. Zbigniew Loba podziękował, że jego 

wniosek został wciągnięty do realizacji ale zakomunikował jeszcze problem 

bezdomnych psów, które są na osiedlu i zagrażają szczególnie dzieciom. 

Sołtys wsi Świdrygały podziękowała p. Burmistrz za wszystkie działania które 

chociaż w części pomogły mieszkańcom mieszkać trochę lepiej chociaż wiele 

jest do życzenia. 

Radny p. Tomczyk Kazimierz postawił wniosek o wyremontowanie przystanku 

w Jankowicach, chodzi o nawierzchnię, prosi o postawienie tam koszy na śmieci 

bo miejsce w którym czeka się na autobus tonie w śmieciach. Druga sprawa to 

prosi o środki finansowe na remont dachu w budynku po szkole w Rokitnicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wszystkim serdeczne życzenia 

Noworoczne . 

 

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady sesji rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


